
PROTOKÓŁ Nr XVII/07 
z przebiegu XVII sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 23 października 2007 roku 
______________________________________________________________________________ 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 – 16
25

.
 
  

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 15 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady Miasta, 

który przywitał zebranych. Lista obecności stanowi załącznik.  

 

Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński poinformował, że radni otrzymali porządek 

obrad z projektami uchwał i zapytał, czy są uwagi lub inne propozycje do zaproponowanego 

porządku.  

 

Ponieważ nie było - Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XVII sesji Rady Miasta: 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Wybór ławników dla Sądów Rejonowych - prezentacja ławników. 

� Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2008-2011.  

5. Referat uczniów Zespołu Szkół Ogólnokształcących na temat ochrony środowiska. 

6. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

7. Wolne wnioski. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2007 r.; 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na funkcjonowanie Zamiejscowego 

Stanowiska Wydziału Komunikacji w Dęblinie; 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu w zakresie modernizacji 

skrzyżowania ulic Spacerowa, Krasickiego i Ścibiora oraz remontu chodnika i parkingu 

na wysokości szkoły w osiedlu Lotnisko w mieście Dęblin; 

d) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Ryckiemu w zakresie wykonania chodnika  

w ulicy Krasickiego; 

e) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości punktów w złotych 

obowiązującego w Warsztatach Terapii Zajęciowej; 

f) zatwierdzenia Regulaminu Pracy Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dęblinie; 
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g) sprzedaży działki nr 4259 przy ulicy Modrzyckiej. 

9. Informacja o stanie przeciwpowodziowym miasta. 

10. Informacja o funkcjonowaniu kultury i kultury fizycznej w Dęblinie. 

11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

12. Zatwierdzenie protokółu z XVI sesji Rady Miasta. 

13. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 
między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński podziękował wszystkim, którzy brali udział 

w pogrzebie Franciszka Nowakowskiego - prezesa Dęblińskiego Integracyjnego Stowarzyszenia 

Osób Niepełnosprawnych „DISON”, a następnie poinformował, że oprócz udziału  

w posiedzeniach komisji Rady Miasta, w okresie między sesjami uczestniczył: 

� 28 września - w przysiędze wojskowej w Wyższej Szkole Oficerskiej Sił Powietrznych; 

� 4 października - w spotkaniu z przedstawicielami ambasady Federacji Rosyjskiej; 

� 5 października - w komisji przyznającej stypendia im. Jana Pawła II dla uczniów dęblińskich 

szkół; 

� 8 października - w komisji wnioskującej przyznanie nagród dla nauczycieli z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej; 

� 12 października - w spotkaniu, na którym zostały wręczone nagrody Burmistrza dla nauczycieli  

i dyrektorów szkół; 

� 16 października - w ślubowaniu klas pierwszych w Szkole Podstawowej Nr 2; 

� 19 października - we wręczeniu wyróżnień dla mieszkańców osiedla 15 Pułku Piechoty Wilków 

za upiększanie swojego osiedla.  

 Na zakończenie poinformował, że w dniu 17 października na posiedzeniu Zarządu Osiedla 

Lotnisko Pan Ryszard Głodek (przewodniczący) i Pan Andrzej Machalica (wiceprzewodniczący) 

złożyli pisemne rezygnacje z pełnionych funkcji i pracy w zarządzie. Pozostali członkowie zarządu 

jednogłośnie wybrali na przewodniczącego Zarządu Osiedla Pana Zbigniewa Cieślę. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w okresie między sesjami 

przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta, uczestniczył w posiedzeniach 

Komisji Rady, a ponadto: 

� 28 września przeprowadził rozmowę w Urzędzie Wojewódzkim w Lublinie z dyrektorem 

Wydziału Finansowego i dyrektorem Wydziału Spraw Obywatelskich na temat odstąpienia od 

decyzji o zwrocie dotacji nienależnie pobranej za 2004 i 2005 rok. Niestety, były błędy  

w wykorzystaniu dotacji, decyzja nie została uchylona i kwota 17.079,91 zł została zwrócona do 

Urzędu Wojewódzkiego. 

� 29 i 30 września - uczestniczył w IV konkursie recytatorskim Marii Pawlikowskiej- 

Jasnorzewskiej organizowanym przez Miejski Dom Kultury. W konkursie brało udział 23 

uczestników. Komisja pod przewodnictwem aktora Stanisława Jaskółki stwierdziła bardzo 

wysoki poziom konkursu. 

� 30 września - uczestniczył w uroczystym wmurowaniu kamienia węgielnego w kościele parafii 

Chrystusa Miłosiernego na osiedlu Wiślana. 

� 1 października - uczestniczył w inauguracji roku akademickiego w Wyższej Szkole Oficerskiej 

Sił Powietrznych.  

� 1 października - podpisał umowę-zlecenie na budowę 30 sztuk grobowców na cmentarzu 

komunalnym za kwotę 67.710,00 zł 
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� Zakończona została budowa alejki na cmentarzu komunalnym. 

� W trakcie realizacji jest budowa oświetlenia w ulicy Stężyckiej, Mickiewicza i Spacerowej. 

Termin ukończenia wyznaczony jest na dzień 30 października. Natomiast uzupełnienie lamp  

w ulicy Spacerowej zakończy się do 30 listopada.  

� Zostało oddane do użytku i funkcjonuje oświetlenie na osiedlu Wiślana.  

− Miasto jest w trakcie przestawiania zegarów w oświetleniu ulicznym i w związku z tym są 
problemy, ponieważ zegary rozregulowały się i lampy za późno zapalają się i wyłączają.  

� 2 października - odbył się przetarg na modernizację chodnika w ulicy Rogowskiego. Wpłynęły 

dwie oferty: firmy "Poltor" i "MZGK". Została wybrana oferta "MZGK" za kwotę 67.505,97 zł. 

Zadanie jest w trakcie realizacji z terminem wykonania do 30 listopada. 

� 2 października - podpisana została umowa na pożyczkę na kwotę 200 tys. 168 zł  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie na budowę 
kanalizacji sanitarnej w ulicy Piłsudskiego. 

� 2 października - odbyło się pierwsze posiedzenie nowego składu Rady Społecznej SPZOZ. Na 

posiedzeniu został przyjęty regulamin pracy Rady Społecznej i w dniu dzisiejszym będzie 

przedmiotem obrad sesji. 

� 3 października - uczestniczył w spotkaniu z nowym dyrektorem Zakładu Energetycznego  

w Puławach. Omawiano sprawę przełożenia linii napowietrznych na podziemne w osiedlu 

Wiślana i Wiślana-Żwica oraz przejęcia oświetlenia ulicznego w osiedlu Stawy. Jeśli chodzi  

o przełożenie linii, Zakład Energetyczny zobowiązał się do opracowania dokumentacji 

technicznej na zmianę zasilania poszczególnych nieruchomości, natomiast miasto zleci 

wykonanie tej samej firmie dokumentacji na oświetlenie uliczne. 

� Wojskowa Agencja Mieszkaniowa przysłała pismo o zaprzestaniu dostawy energii do Szkoły 

Podstawowej w Stawach z dniem 31 grudnia br. i w związku z tym został wysłany wniosek do 

Zakładu Energetycznego o ustalenie warunków odrębnego przyłącza do szkoły z pominięciem 

sieci wojskowej. 

� 4 października - Dęblin odwiedzili przedstawiciele Ambasady Rosyjskiej w sprawie odnowy 

kwatery jeńców rosyjskich na cmentarzu Balonna i został podpisany list intencyjny w tej 

sprawie.  

� 9 października - uczestniczył w obchodach 50-lecia Stowarzyszenia Seniorów Lotnictwa 

Wojskowego Rzeczypospolitej w Dęblinie. 

� 11 października - uczestniczył w inauguracji roku akademickiego w Puławskiej Szkole Wyższej. 

� W tym samym dniu uczestniczył w konferencji na temat Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Lubelskiego na lata 2007-2013 organizowanej w Puławach z udziałem 

przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego. 

� 12 października - uczestniczył w uroczystościach związanych z Dniem Edukacji Narodowej.  

W dniu 12 października była organizowana uroczystość w Ratuszu, na której  

11 nauczycieli otrzymało nagrodę Burmistrza Miasta w tym dwie emerytowane dyrektorki: Pani 

Urszula Garwolińska i Pani Hanna Skolimowska, a 26 uczniów otrzymało stypendium Jana 

Pawła II.  

� 13 października - uczestniczył w uroczystościach Dnia Edukacji w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących. 

� 18 października - uczestniczył w uroczystościach Dnia Edukacji organizowanych przez Związek 

Nauczycielstwa Polskiego.  

� 16 października - brał udział w otwarciu wystawy fotograficznej Pani Agaty Osiki-Kucharskiej i 

Jerzego Kucharskiego w MDK. Wernisaż był poświecony Janowi Pawłowi II. 

� 16 października - odbył się przetarg na wykonanie chodnika ze ścieżką rowerową w ulicy 

Mickiewicza. Przetarg był organizowany przez Zarząd Dróg Wojewódzkich a inwestycja będzie 

dofinansowana przez Miasto w kwocie 82 tys. zł. Przetarg wygrała firma "Poltor" z Dęblina. 
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� 17 października - odbył się przetarg na zaciągnięcie kredytu długoterminowego w kwocie 

2.325.000 zł. Wpłynęły dwie oferty: Banku Ochrony Środowiska i PKO BP. W dniu 

wczorajszym Burmistrz podpisał rozstrzygniecie. Wybrana została oferta Banku Ochrony 

Środowiska, ponieważ oferta PKO BP była niezgodna ze specyfikacją istotnych warunków 

zamówienia.  

� 18 października - brał udział w konkursie recytatorskim poezji Jana Pawła II organizowanym 

przez Zespół Szkół Ogólnokształcących.  

� 19 października - brał udział we wręczaniu stypendium Prezesa Rady Ministrów i Ministra 

Edukacji Narodowej w Lublinie organizowanym przez Kuratorium. Stypendia są wręczane dla 

uczniów szkół ponadgimnazjalnych. Stypendium Prezesa Rady Ministrów otrzymała uczennica 

dęblińskiego Liceum - Agata Kupiec, a stypendium Prezesa Rady Ministrów otrzymali: uczeń 

Ogólnokształcącego Liceum Lotniczego i Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1, natomiast nagrodę 
Ministra Edukacji Narodowej za całokształt wyników otrzymał absolwent Zespołu Szkół Nr 2.  

� 19 października - wpłynęła do Urzędu Miasta decyzja komunalizacyjna Wojewody Lubelskiego 

na ulicę Ścibiora i część ulicy Kowalskiego. Po uprawomocnieniu się decyzji miasto będzie 

właścicielem ulic.  

� Brak efektów kolejnego przetargu przeprowadzonego przez Starostwo na budowę kładki na 

rzece Irence w ulicy Spacerowej, a to znaczy, że kładka w bieżącym roku nie zostanie 

wykonana. 

� Ogłoszony został przetarg na sprzedaż działki na Lotnisku przy Jubilacie na dzień  
26 października. 

� 4 października - wpłynęło zawiadomienie z firmy "Viktoria" z Lublina o organizowaniu ośrodka 

w osiedlu Stawy dla cudzoziemców oczekujących na azyl. Firma wynajęła blok 245 od 

Wojskowej Agencji Mieszkaniowej. Już tego samego dnia firma zaczęła wyposażać blok  

w odpowiednie urządzenia umożliwiające funkcjonowanie ośrodka. Zorganizowane zostało 

spotkanie z dyrektorem generalnym Urzędu do spraw cudzoziemców Panem Węgrzynem, na 

którym mieszkańcy przedstawili swoje niepokoje a dyrektor przekazał szczegółową i rzetelną 
informację na temat funkcjonowania takich ośrodków. Jedną z podstawowych obaw 

mieszkańców jest sąsiedztwo ośrodka z jednostką wojskową, o czym zostały powiadomione 

władze wojskowe. Prace związane z założeniem ośrodka zostały wstrzymane do czasu decyzji 

władz wojskowych.  

� Okres między sesjami to również okres przygotowań i przeprowadzenie wyborów 

parlamentarnych na terenie miasta. W trakcie wyborów nie było żadnych zakłóceń, a przeciętna 

frekwencja wynosiła 53,89%.  

 

 

Ad. pkt 4. 
Wybór ławników dla Sądów Rejonowych - prezentacja ławników. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady Miasta wpłynęło 20 kart zgłoszeniowych 

na ławnika sądowego, z czego dwie karty zostały oddalone przez zespół powołany uchwałą Rady 

Miasta jako merytorycznie niezgodne z przepisami ustawy - prawo o ustroju sądów powszechnych. 

Do wyboru na ławnika przystępuje 18 kandydatów. Rada Miasta dokona wyboru ławników  

w głosowaniu tajnym - na dwa miejsca dla Sądu Rejonowego w Rykach i na trzy dla Sądu 

Rejonowego w Puławach do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. 

 Następnie Przewodniczący poprosił o osobistą prezentację poszczególnych kandydatów  

z uwzględnieniem motywacji kandydowania. 
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Występowali kolejno następujący kandydaci: Pani Mariola Banaś, Pani Urszula Garwolińska, Pani 

Barbara Guba, Pani Małgorzata Iwaniec, Pani Krystyna Jopek, Pani Maria Kalbarczyk, Pan Adam 

Kuty, Pan Zenon Królik, Pani Dorota Krypska, Pani Danuta Makowska, Pani Grażyna Paczek, Pan 

Adam Pieńkosz, Pani Renata Poreda, Pani Bożenna Sygocka, Pan Stanisław Szyk, Pani Krystyna 

Wróblewska, Pani Teresa Zygan.  

 

Uchwała w sprawie wyboru ławników na kadencję 2008-2011. 
 
Przewodniczący Rady podał wniosek o powołanie trzyosobowego składu komisji skrutacyjnej. 

Ponieważ nie było innych propozycji, wniosek był głosowany i uzyskał jednogłośną akceptację 
przy 15 głosach "za".  

 

Do komisji zostali zgłoszeni: Waldemar Potyra, Andrzej Banaś i Waldemar Chochowski. 

Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji.  

 

Rada Miasta w głosowaniu przy 15 głosach "za" jednogłośnie zaakceptowała skład komisji 

skrutacyjnej. 

 

Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się wybierając spośród siebie przewodniczącego, którym 

został Waldemar Potyra. 

 

Przewodniczący komisji skrutacyjnej wyjaśnił zasady głosowania. Przy wyborze kandydata dla 

Sądu Rejonowego w Rykach głos będzie ważny, jeśli zostanie zakreślona kratka przy maksimum 

dwóch nazwiskach. Przy wyborze kandydata dla Sądu Rejonowego w Puławach powinna być 
zakreślona kratka przy maksimum trzech nazwiskach.  

Radni wyczytywani kolejno, oddawali głosy. 

 

Po oddaniu wszystkich głosów, komisja skrutacyjna udała się na liczenie głosów. Ogłoszona 

została przerwa.  

 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej przedstawił protokół z przebiegu tajnego 

głosowania (stanowi załącznik). 

Kandydaci na ławników dla Sądu Rejonowego w Rykach otrzymali następującą ilość głosów: 

− Guba Barbara - 3  

− Iwaniec Małgorzata - 0  

− Jopek Krystyna - 6 

− Kalbarczyk Maria - 0 

− Królik Zenon - 6 

− Paczek Grażyna - 3 

− Pieńkosz Adam - 4 

− Poreda Renata -1 

− Szyk Stanisław - 3 

− Zygan Teresa - 4 

 

Ławnikami dla Sądu Rejonowego w Rykach zostali wybrani: Jopek Krystyna i Królik Zenon. 

 

Kandydaci na ławników dla Sądu Rejonowego w Puławach do orzekania w sprawach z zakresu 

prawa pracy otrzymali następującą ilość głosów: 

− Banaś Mariola - 11 
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− Garwolińska Urszula - 9 

− Kleczkowski Witold - 7 

− Kuty Adam - 3 

− Krypska Dorota - 3 

− Makowska Danuta - 2 

− Sygocka Bożenna - 7 

− Wróblewska Krystyna - 1 

 

Ponieważ kandydaci: Kleczkowski Witold i Sygocka Bożenna uzyskali równą ilość głosów  

w liczbie 7, komisja skrutacyjna zarządziła drugie głosowanie w celu wyłonienia trzeciego 

kandydata na ławnika. 

 

W drugim tajnym głosowaniu kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

− Kleczkowski Witold - 6 

− Sygocka Bożenna - 9  

 

Ławnikami dla Sądu Rejonowego w Puławach do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy 

zostali wybrani: Banaś Mariola, Garwolińska Urszula i Sygocka Bożenna (protokół stanowi 

załącznik).  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na lata 2008-

2011, po czym przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVII/112/2007 w sprawie wyboru ławników na kadencję 
2008-2011. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 
Ad. pkt 5.   
Referat uczniów Zespołu Szkół Ogólnokształcących na temat ochrony 
środowiska. 
 

Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński poinformował, że uczniowie Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących zwrócili się z prośbą o możliwość przedstawienia na sesji referatu o tematyce 

ochrony środowiska naturalnego i w związku z tym punkt ten znalazł się w porządku sesji. 

 

 Następnie uczniowie Zespołu Szkół Ogólnokształcących: Magdalena Rogosz - klasa IIIc 

Gimnazjum nr 1, Paulina Rogosz - klasa Ie Liceum Ogólnokształcącego oraz Ilona Grzesiuk  

i Adrian Łubik - klasa IIa Liceum Ogólnokształcącego przedstawili referat dotyczący problemów 

zanieczyszczenia środowiska oraz prezentację multimedialną na temat. 

 Na zakończenie uczniowie zwrócili się o wsparcie działań ekologicznych oraz prośbą  
o nagłośnienie problemu i pomoc w walce z zanieczyszczeniami środowiska. 

 

Uzupełnieniem wystąpienia uczniów była informacja Pani inż. Jolanty Mikusek z Miejskiego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej na temat selektywnej zbiórki odpadów. 

 

Burmistrz podsumowywując wystąpienia, powiedział, że zanieczyszczenie środowiska jest 

problemem, który sami sobie tworzymy i jest to jedna z większych bolączek samorządu. 

Zaśmiecanie występuje nie tylko w lesie, ale również nad rzeczkami, przy ulicach i na terenach 

otwartych. Na zakończenie podziękował uczniom za działania na rzecz ochrony środowiska.  
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Ad. pkt 6. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Krzysztof Karbowski: 
− Poinformował, że złoży na piśmie wnioski do projektu budżetu na 2008 rok i prosił Burmistrza 

Miasta o uwzględnienie ich w jak najszerszym stopniu. 

− Wnioskował o: 

- włączenie słupów oświetleniowych o numerach 6/1 na ulicy Okólnej i nr 39 na ul. 

Grunwaldzkiej; 

- włączenie lampy na słupie nr 3 na skrzyżowaniu ulic Polnej i 1 Maja; 

- uzupełnienie zjazdów w ulicy Składowej i naprawę poinwestycyjną chodnika na tej ulicy; 

- wymianę płyty na studzience telefonicznej przy ulicy Ogrodowej w sąsiedztwie posesji nr 7; 

- przebudowę oświetlenia ulicznego naziemnego na podziemne przy drodze krajowej 48 przy 

okazji jej remontu; 

- uprzątniecie na dzień 1 listopada wszystkich miejsc i obiektów pamięci narodowej. 

 

Radny Adam Cenkiel: 
− Zwrócił się z prośbą o rozpatrzenie zmiany oznakowania dojazdu do ulicy Warszawskiej od 

strony ulicy Konopnickiej z obu stron wiaduktu. 

 
Radny Mieczysław Skibiński: 
− Zapytał: - czy zostało przyjęte przez miasto oświetlenie uliczne na ulicy Ścibiora (część lamp 

nie świeci); 

- co dalej z pracami na mostku w ulicy Spacerowej oraz na skrzyżowaniu Kowalskiego, 

Spacerowej i Ścibiora; 

− Wnioskował o szybką naprawę zapadliny na chodniku przy ulicy Rogowskiego w pobliżu bloku 

nr 3. 

 
Radny Waldemar Chochowski: 
− Wnioskował o uprzątnięcie poboczy leśnych z dzikich wysypisk śmieci wzdłuż ulicy Stawskiej. 

− Zapytał, na jakim etapie jest realizacja programu "Internet dla mieszkańców Dęblina" i czy 

będzie możliwość korzystania przez prywatnych odbiorców. 

 
Radny Henryk Brożyna: 
− Wnioskował o: 

- ponowne wystąpienie do Agencji Mienia Wojskowego o wykoszenie traw za przedszkolem 

w kierunku ulicy Kowalskiego; 

- sprawdzenie słupa oświetleniowego na ulicy Spacerowej; 

- uprzątnięcie z śmieci terenu koło byłego kina "Irena". 

 
Radny Henryk Wiejak: 
− Wnioskował o: 

- podjęcie działań w celu usunięcia przewracającej się lipy w ulicy Lipowej przy działce 216  

i 218; 

- podjęcie działań zlikwidowania napisów na ścianie frontowej pawilonu 33 przy ulicy 

Stężyckiej; 

- wykoszenie terenu przy ulicy Stężyckiej za stacją trafo. 

− Podziękował za zmianę oświetlenia naziemnego na podziemne w osiedlu Wiślana. 
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Radny Waldemar Potyra:  
− Poinformował o: 

- głębokich koleinach w okolicach restauracji "Adria" na styku ulic Niepodległości i Kocka - 

koleiny są wynikiem rozjeżdżania terenu przez ciężkie samochody jadące do remontu pasa 

startowego na lotnisku. Wnioskował o wyrównanie terenu przed zbliżającymi się dniami 

Wszystkich Świętych; 

- zachwaszczonej części działki przy ulicy Niepodległości. 

− Zapytał, co dalej z budową supermarketu przy ulicy Niepodległości.  

 
Radny Andrzej Banaś:  
− Podziękował za terminowe udzielanie odpowiedzi na składane wnioski. 

− Zapytał, czy wnioski złożone do projektu budżetu po terminie 15 października będą 
uwzględniane, czy jako złożone po terminie, nie będą uwzględniane. 

 
Przewodniczący Rady Ryszard Karpiński: 
− Wnioskował o interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych, aby w okolicach Miejskiego Domu 

Kultury na ulicy 1 Maja dokonano obniżenia krawężników i wymalowano w tym miejscu 

przejścia dla pieszych. W chwili obecnej przejście dla pieszych jest w miejscu, gdzie krawężnik 

wystaje około 35 cm nad powierzchnią jezdni, co nie pozwala osobom niepełnosprawnym 

jeżdżącym na wózku przedostać się na drugą stronę jezdni. 

− Podał wniosek, aby nadmiar ziemi z budowy kanalizacji sanitarnej był wywożony za cmentarz 

"Balonna", co umożliwiłoby w przyszłym roku likwidację składowiska wywiezionego tam 

gruzu. 

 

Ad. pkt 7. 
Wolne wnioski. 
 
Radny Krzysztof Karbowski:  
− Podał wniosek, aby zjazd z wiaduktu w prawą stronę z ulicy Warszawskiej obowiązywał tylko 

mieszkańców posesji znajdujących się przy tej ulicy. 

 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Michalinów - Sławomir Świątkowski: 
− Przypomniał o wniosku w sprawie pielęgnacyjnych podcięć gałęzi drzew na starym osiedlu 

kolejowym koło budynku drużyn konduktorskich.  

− Prosił o doprowadzeniu do porządku terenu wokół noclegowni od strony nowych bloków 

wspólnoty mieszkaniowej. 

− Wnioskował o: 

- zwrócenie się do Zakładu Energetycznego w sprawie naprawy lampy oświetleniowej (druga 

lampa na rogu od skrętu z ulicy Kościuszki); 

- wprowadzenie zakazu ruchu na ulicy Reymonta samochodów powyżej 2,5 tony. 

 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla 15 Pułku Piechoty Wilków - Dorota Krypska 
− Wnioskowała o wskazanie lokalu dla zarządu osiedla w celu zdeponowania sprzętu, którym 

dysponuje zarząd. Sprzętu jest bardzo dużo i w chwili obecnej zarząd korzysta z uprzejmości 

jednego z członków składowując w jego garażu. 
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Ad. pkt 8a. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2007 r. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) i 

poinformował, że wprowadzono zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie decyzji 

budżetowej Wojewody Lubelskiego, umowy dotacji z Powiatem Ryckim oraz innych 

wewnętrznych decyzji i potrzeb. 

� Na podstawie decyzji Wojewody Lubelskiego, zwiększono budżet po stronie dochodów  

i wydatków o kwotę 46.905 zł. Powyższe środki przeznaczone są na dofinansowanie świadczeń 

pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym. 

� Na podstawie umowy z Powiatem Ryckim, zwiększono budżet po stronie dochodów o kwotę 
10.000 zł, z przeznaczeniem na wymianę okien w budynku Urzędu Miasta. 

� Na podstawie decyzji Burmistrza zwiększono środki po stronie dochodów budżetowych z tytułu: 

− wpływu odszkodowania z PZU za uszkodzony w wyniku działania huraganu dach budynku 

Szkoły Podstawowej Nr 6, na kwotę 1.215 zł, 

− dochodów z najmu i dzierżawy, o kwotę 5.000 zł, 

− wpływów z usług (internet i xero z DCI), o kwotę 3.000 zł, 

− wpływów z różnych dochodów (przyłącze energetyczne do obiektu przy ul. 15 PPWilków)  

o kwotę 2.250 zł, 

− wpływów za zajęcie pasa drogowego, o kwotę 5.000 zł, 

− udziałów w podatku dochodowym od osób prawnych, o kwotę 45.750 zł. 

� Na podstawie decyzji Burmistrza przesunięto środki po stronie wydatków budżetowych: 

− w dziale – Oświata i wychowanie, kwotę 10.000 zł, z rozdziału: Pozostała działalność - dla 

Miejskiego Przedszkola Nr 1 (wymiana drzwi wejściowych); 

� zmniejszono środki po stronie wydatków budżetowych: 

− w dziale – Transport i łączność - z bieżącego utrzymania dróg, o kwotę 100.000 zł, 

− w dziale – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych.., wynagrodzenia agencyjno – 

prowizyjne - o kwotę 15.000 zł, 

− w dziale – Pomoc społeczna, dodatki mieszkaniowe - o kwotę 40.000 zł, 

− w dziale – Gospodarka komunalna - konserwacja oświetlenia drogowego - o kwotę 
30.000zł, 

� inwestycyjne: 

− budowa ścieżki rowerowej w ul. Mickiewicza - o kwotę 40.000 zł, 

− modernizacja infrastruktury drogowej os. Wiślana Żwica - o kwotę 30.000zł, 

− modernizacja chodnika w ul. Rogowskiego - o kwotę 25.000 zł, 

− budowa oświetlenia drogowego w os. Wiślana - o kwotę 10.000 zł, 

− budowa oświetlenia drogowego w ul. Spacerowej - o kwotę 20.000 zł, 

− budowa oświetlenia drogowego w ul. Słowackiego - o kwotę 7.000 zł, 

− budowa kanalizacji deszczowej w os. Wiślana-Żwica - o kwotę 4.000 zł, 

− budowa kanalizacji sanitarnej i wodociągowej do os. Stawy - o kwotę 20.000 zł, 

− dokumentacja na budowę obiektów sportowych - o kwotę 13.000 zł; 

� zwiększono środki po stronie wydatków budżetowych: 

− w dziale – Oświata i wychowanie - o kwotę 1.215 zł, z przeznaczeniem na usługi 

remontowe w Szkole Podstawowej Nr 6, 

− w dziale – Administracja publiczna - na wynagrodzenia, składki ZUS i na Fundusz 

Pracy, o kwotę 200.000 zł, 

− w dziale – Administracja publiczna - z przeznaczeniem na wymianę okien w budynku 

Urzędu Miasta, o kwotę 20.000 zł (w tym 10.000 zł z dotacji Powiatu Ryckiego), zakup 
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energii 20.000 zł, zakup usług 20.000 zł, 

− w dziale - Obsługa długu publicznego - z przeznaczeniem na odsetki od kredytów  

i pożyczek, o kwotę 100.000 zł, 

− na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na funkcjonowanie Wydziału 

Komunikacji w Dęblinie, o kwotę 15.000 zł, 

� inwestycyjne: 

− kontynuacja budowy chodnika w ul. Krasickiego - o kwotę 10.000 zł,  

z przeznaczeniem na zakup kostki i krawężnika, 

− budowa oświetlenia drogowego w os. Wiślana Żwica - o kwotę 15.000 zł,  

z przeznaczeniem na dokumentację, 
− budowa oświetlenia drogowego w os. Wiślana - o kwotę 5.000 zł, 

− budowa oświetlenia drogowego w ul. Balonna i ul. Konopnickiej - o kwotę 20.000 zł, 

z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji technicznej, 

� przesunięto środki po stronie wydatków budżetowych zmieniając dotychczasową klasyfikację 
na obecnie obowiązującą kwotę dotacji dla SPZOZ w Dęblinie (20.000 zł) i 6 Szpitala 

Wojskowego z Przychodnią (5.000 zł). 

� przesunięto środki po stronie wydatków budżetowych między działami, rozdziałami  

i paragrafami, nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu Miasta na kwotę 25.473 zł. 

 

Na zakończenie Burmistrz poinformował, że wprowadza dwie autopoprawki nie powodujące 

zmniejszenia ani zwiększenia wydatków budżetowych. 

 Jedna autopoprawka, to przesunięcie kwoty 1700 zł z działu Administracji publicznej do 

Obrony cywilnej na szkolenia obronne. Po szkoleniu środki te zostaną zrefundowane przez Urząd 

Wojewódzki.  

 Druga autopoprawka, to przesunięcie kwoty 7.056 zł z rezerwy oświatowej przeznaczonej 

na finansowanie odpraw na Szkołę Podstawową Nr 5, w związku z odejściem na emeryturę  
z dniem 1 listopada pracownika szkoły. 

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVII/113/2007 w sprawie wprowadzenia zamian w budżecie 
Miasta Dęblin na 2007 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 8b. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na 
funkcjonowanie Zamiejscowego Stanowiska Wydziału Komunikacji w Dęblinie. 
 

Sekretarz Miasta - Marek Basaj przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu poinformował,  

że celem kontynuacji funkcjonowania Stanowiska Zamiejscowego Wydziału Komunikacji  
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w Dęblinie, Miasto deklaruje udzielenie pomocy finansowej na to zadanie w kwocie 15.000,00 zł. 

Środki finansowe na to zadanie zabezpieczone są w budżecie Miasta Dęblin na rok 2007. 

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVII/114/2007 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ryckiemu na funkcjonowanie Zamiejscowego Stanowiska Wydziału Komunikacji 
w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 8c. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu  
w zakresie modernizacji skrzyżowania ulic Spacerowa, Krasickiego i Ścibiora 
oraz remontu chodnika i parkingu na wysokości szkoły w osiedlu Lotnisko  
w mieście Dęblin. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik)  

i w uzasadnieniu poinformował, że wystąpił do Powiatu o kompleksową naprawę: skrzyżowania  

z położeniem nowej nawierzchni, chodnika wzdłuż szkoły i parkingu od skrzyżowania do sklepu 

Pani Majewskiej. W związku z tym, że Powiat nie ma środków na realizację tego zadania Miasto 

Dęblin deklaruje przekazać kwotę 30.000,00 zł na jej dokończenie. Powyższe środki finansowe na 

to zadanie zabezpieczone są w budżecie Miasta Dęblin na rok 2007. Jednocześnie Burmistrz 

powiedział, że prawdopodobnie w tym roku już nie nastąpi realizacja inwestycji, ale środki będą 
zabezpieczone na przyszły rok. 

 Burmistrz wprowadził autopoprawkę w tytule uchwały i w § 1, wprowadzając zapis 

"Zespołu Szkół Nr 4" w miejsce słowa "szkoły". 

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

 
Radny Henryk Wiejak powiedział, że miasto Dęblin ma radnych Rady Powiatu, trzeba ich 

zobowiązać "żeby temat chwycili, mocno zaakcentowali i nie odpuszczali", będzie to pomocne do 

realizacji zadania. 

  

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVII/115/2007 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ryckiemu w zakresie modernizacji skrzyżowania ulic Spacerowa, Krasickiego  
i Ścibiora oraz remontu chodnika i parkingu na wysokości Zespołu Szkół Nr 4 w osiedlu 
Lotnisko w mieście Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 8d. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Ryckiemu  
w zakresie wykonania chodnika w ulicy Krasickiego. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik)  

i w uzasadnieniu poinformował, że proponuje przeznaczyć pomoc rzeczową Powiatowi Ryckiemu 

na wykonanie chodnika w ulicy Krasickiego, w postaci kostki brukowej w ilości 130 metrów 

kwadratowych, obrzeży chodnikowych w ilości 80 metrów bieżących oraz krawężnika drogowego 

w ilości 80 metrów bieżących o łącznej wartości około 10 tys. zł. Materiał zostanie przekazany 

Zarządowi Dróg Powiatowych i jeszcze w tym roku byłby wykonany odcinek 80 m chodnika na 

ulicy Krasickiego. 

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVII/116/2007 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
Powiatowi Ryckiemu w zakresie wykonania chodnika w ulicy Krasickiego. Uchwała stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 8e. 
Uchwała w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego  
i wartości punktów w złotych obowiązującego w Warsztatach Terapii 
Zajęciowej. 
 

Dyrektor Warsztatów Terapii Zajęciowej - Jolanta Pyra przedstawiła projekt uchwały (stanowi 

załącznik) i poinformowała, że uchwała jest zgodna z rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie 

zasad wynagrodzenia pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 

organizacyjnych samorządu terytorialnego i mówi o najniższym wynagrodzeniu zasadniczym w 

wysokości 650 zł dla pracowników Warsztatów Terapii Zajęciowej oraz o wartości punktu w 

wysokości 4 zł dla celów ustalenia miesięcznej stawki wynagrodzenia zasadniczego dla 

pracowników tej placówki. Uchwała obowiązywałaby od 1 stycznia 2008 roku.  

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 



 

_______________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XVII z sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 23 października 2007 r. 

 

13 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVII/117/2007 w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego i wartości punktów w złotych obowiązującego w Warsztatach 
Terapii Zajęciowej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 8f. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Pracy Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) 

i w uzasadnieniu poinformował, że Rada Społeczna działa, zgodnie z obowiązującymi przepisami, 

w oparciu o regulamin pracy. Regulamin został przyjęty przez Radę Społeczną, ale wymaga też 
zatwierdzenia przez organ założycielski SPZOZ, czyli Radę Miasta.  

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVII/118/2007 w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Pracy 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 8g. 
Uchwała w sprawie sprzedaży działki nr 4259 przy ulicy Modrzyckiej. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik), 

w uzasadnieniu informując, że działka o powierzchni łącznej 0,1961 ha stanowi zasób gruntowy 

Miasta Dęblin i zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana stanowi 

nieruchomość przeznaczoną pod usługi komercyjne z zakresu rzemiosła.  

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 
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Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVII/119/2007 w sprawie sprzedaży działki nr 4259 przy 
ulicy Modrzyckiej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Ad. pkt 9. 
Informacja o stanie przeciwpowodziowym miasta. 
 

Inspektor do spraw reagowania kryzysowego w Urzędzie Miasta - Pan Krystian Skowron 

przedstawił informację o stanie przeciwpowodziowym miasta, stanowiącą załącznik do protokółu.  

 Pan Skowron powiedział między innymi, że w przypadku powstania klęski żywiołowej lub 

innego zdarzenia noszącego znamiona kryzysu, Burmistrz Miasta odpowiedzialny jest za 

podejmowanie wszelkich działań zmierzających do likwidacji zagrożenia i minimalizacji skutków 

tych zdarzeń. Ponadto, jako terenowy organ obrony cywilnej, Burmistrz zobligowany jest do 

realizacji szeregu zadań mających na celu ochronę ludności, zakładów pracy, urządzeń 
użyteczności publicznej i dóbr kultury oraz ratowanie i udzielanie pomocy poszkodowanym.  

Nowe przepisy określają zadania administracji rządowej i samorządowej dotyczące zarządzania 

kryzysowego oraz powołują wojewódzkie i gminne zespoły działające w tym zakresie i zgodnie  

z nimi system zarządzania kryzysowego tworzony jest na wypadek zagrożeń, wymagających 

podjęcia szczególnych działań w sytuacjach, które nie spełniają przesłanek wprowadzenia jednego 

ze stanów nadzwyczajnych tj. wojennego, wyjątkowego lub klęski żywiołowej. 

 Ważnym zakresem działalności pozostaje problematyka przeciwpowodziowa. W ramach 

realizowanych zadań prowadzony jest stały monitoring stanu wód oraz infrastruktury 

przeciwpowodziowej. Z chwilą wystąpienia zagrożenia powodziowego, monitoring taki 

prowadzony jest w systemie całodobowym. 

Corocznie prowadzone są przeglądy okresowe oraz doraźne (związane z przejściem fali 

powodziowej) stanu technicznego wałów przeciwpowodziowych oraz infrastruktury technicznej.  

Zagrożenie powodziowe jest postrzegane jako najbardziej prawdopodobne wystąpienie 

klęski żywiołowej na terenie miasta. Dlatego też prowadzona jest stała aktualizacja „Planu ochrony 

przeciwpowodziowej”, sprawdzane są procedury, ustalenia w zakresie wzajemnego współdziałania 

między poszczególnymi służbami, inspekcjami, strażami - zarówno na szczeblu miasta jak  

i powiatu.  

Zarządzeniem z dnia 19 września Burmistrz powołał w Urzędzie „Gminny Zespół Zarządzania 

Kryzysowego”, który przejął zadania działającego dotychczas Zespołu Reagowania Kryzysowego. 

Gminny Zespół Zarządzania Kryzysowego w celu sprawnego przygotowania organizacji 

działań na zdarzenia kryzysowe korzysta z Miejskiego Planu Reagowania Kryzysowego. 

  Plan ten ukierunkowany jest głównie na podstawowe przedsięwzięcia, związane z ochroną 
ludności oraz wspieraniem logistycznym działań reagowania kryzysowego.  

W celu zapewnienia sprawnego kierowania w przypadku wystąpienia sytuacji kryzysowej - 

zawartych zostało szereg porozumień z zakładami pracy i przedsiębiorcami z terenu i z poza terenu 

miasta. 

W celu zwiększenia posiadanych sił i środków będących w bezpośredniej dyspozycji - 

przewidywane jest użycie dodatkowych sił i środków w ramach nałożonych świadczeń osobistych 

i rzeczowych. 



 

_______________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XVII z sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 23 października 2007 r. 

 

15 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym – w ramach zadań własnych – Burmistrz Miasta 

zobowiązany jest do wyposażenia i utrzymania gminnego magazynu przeciwpowodziowego  

i w Urzędzie Miasta utrzymywany jest taki magazyn. 

Ustawa o zarządzaniu kryzysowym zobowiązuje Miasto do utworzenia w budżecie rezerwy 

celowej na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego. Rezerwa taka - od roku 

następnego – będzie tworzona w wysokości 0,2 % bieżących wydatków budżetu miasta, 

pomniejszonych o wydatki inwestycyjne, wydatki na wynagrodzenie i pochodne oraz wydatki na 

obsługę długu. 

  Na dofinansowanie zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego Urząd Miasta 

może otrzymać dotacje celowe z budżetu państwa. 

 Finansowanie zadań zleconych z zakresu administracji rządowej, realizowane jest  

z budżetu państwa w ramach dotacji celowych w wysokości zapewniającej realizację tych zadań. 
 

Przystąpiono do głosowania przyjęcia informacji. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” przyjęciem informacji było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła informację. 
 

Ad. pkt 10. 
Informacja o funkcjonowaniu kultury i kultury fizycznej w Dęblinie. 
 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu - Czesław Matysek przedstawił informację 
(stanowi załącznik), mówiąc między innymi: 

Na terenie miasta działają dwie placówki kultury, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto Dęblin: Miejski Dom Kultury oraz Miejska Biblioteka Publiczna.  

Placówki te składają co roku plany pracy oraz sprawozdania z rocznej działalności. W bieżącym 

roku Miasto finalizuje sprawę dotyczącą przejęcia i inwentaryzacji eksponatów muzealnych byłego 

Ośrodka Historii Węzła PKP w Dęblinie. Obecnie trwają prace nad przekazaniem eksponatów 

Towarzystwu Przyjaciół Dęblina, które planuje wystawić je zwiedzającym w Społecznym 

Muzeum Twierdzy Dęblin. 

 Kultura to również pielęgnowanie historii i tradycji narodowej, dbałość o miejsca pamięci 

narodowej. Rokrocznie Miasto wspólnie z organizacjami kombatanckimi, wojskiem oraz 

parafiami, organizuje obchody świąt państwowych, włącza się w uroczystości wojskowe oraz 

religijne. Na bieżąco prowadzone są prace porządkowe i pielęgnacyjne w obrębie miejsc pamięci 

narodowej (współpraca w tym zakresie z Wyższą Szkołą Oficerską Sił Powietrznych, z pomocą 
której porządkowano cmentarz wojenny „Balonna”). 

 Krzewienie kultury fizycznej i sportu jest zadaniem własnym gminy, zgodnie z ustawą  
o samorządzie gminnym. W budżecie na 2007 rok zarezerwowano na ten cel 264.000 zł,  

z czego 40.000 zł przeznaczono na przygotowanie dokumentacji do wniosku na budowę 
osiedlowych i szkolnych obiektów sportowych. W ramach zabezpieczonych środków przez cały 

rok szkolny wspófinansowane są pozalekcyjne zajęcia sportowe w placówkach oświatowych. 

W bieżącym roku Miasto otrzymało 40.000 zł z Ministerstwa Sportu na realizację projektu pod 

nazwą „Sport – zdrowy styl życia” – program pozalekcyjnych zajęć sportowo-rekreacyjnych. 

Program realizowany jest we wszystkich placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Dęblin. Zajęcia realizowane są w formie bezpłatnych zajęć 
pozalekcyjnych, zgodnych z zainteresowaniami i potrzebami zdrowotnymi uczestników. 

 Realizacja zadań z zakresu kultury fizycznej obejmowała również urządzanie osiedlowych 

placów zabaw. W 2006 r. wydano na ten cel 45.500 zł, natomiast w 2007 r. 24.000 zł. W ramach 

tych środków zakupiono urządzenia zabawowe na place zabaw w następujących osiedlach: 

Wiślana, Masów, Żdżary, Jagiellońskie, Podchorążych, Rycice, 15 PP „Wilków", Irena. 
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 Miejski Dom Kultury prowadzi działalność w dwóch budynkach, tj. przy ul. 1 Maja 160 

oraz przy ul. 15 PP„Wilków” 32 b, jest organizatorem różnorodnych imprez, przygotowuje 

programy artystyczne w okazji świąt państwowych i okolicznościowych.  

Działalność Miejskiego Domu Kultury doceniana jest na powiatowych, wojewódzkich oraz 

ogólnopolskich konkursach i przeglądach. MDK prowadzi działalność zarobkową, tj. prowadzi 

zajęcia rytmiki w przedszkolach, wynajmuje sale, wypożycza kajaki oraz prowadzi odpłatne 

zajęcia gry na gitarze. 

 Problemem placówki jest brak sali widowiskowej. Miasto wystąpiło do MON z prośbą  
o przekazanie obiektu kina Twierdza na działalność MDK z myślą o docelowym zlokalizowaniu 

placówki. Miasto planuje również, po przekazaniu przez powiat budynku, w którym obecnie 

mieści się MDK nad Wisłą, rozbudować w oparciu o środki pozabudżetowe istniejącą przystań  

z przeznaczeniem na rozwijanie sportów wodnych.  

 Miejską Bibliotekę Publiczną tworzą biblioteka główna przy ul. Bankowej oraz 3 filie 

biblioteczne: Wiślana, Masów i Rycice. Największą liczbę czytelników stanowią osoby w wieku 

25-44 lat oraz do lat 15. 

Działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej skierowana jest na zaspokajanie potrzeb czytelniczych 

mieszkańców miasta. W ramach swojej działalności MBP świadczy usługi komputerowe  

i internetowe. Dzięki temu czytelnicy mogą poszukiwać, kopiować, drukować czy przegrywać 
potrzebne sobie informacje i materiały.  

Podstawowym problemem Miejskiej Biblioteki Publicznej jest brak odpowiedniego lokalu 

siedziby głównej. Konieczne jest znalezienie nowej lokalizacji, gdyż obecny budynek jest zbyt 

mały i wymagający gruntowanego remontu, m.in. instalacji centralnego ogrzewania. Miasto 

występowało o środki pozabudżetowe do Ministerstwa Kultury na remont biblioteki, jednak 

wniosek nie uzyskał akceptacji.  

 Na bazę sportową w Dęblinie składa się głównie obiekt Kolejowego Klubu Sportowego 

„Czarni” oraz boiska i sale gimnastyczne placówek oświatowych. KKS „Czarni” dysponuje 

dwoma boiskami piłki nożnej, czterema kortami do tenisa ziemnego oraz boiskiem do piłki 

plażowej.  

Szkoły prowadzące działalność w zakresie kultury i kultury fizycznej mają problem  

z brakiem środków finansowych na modernizację wyeksploatowanej bazy sportowej i jej 

rozbudowę. Większość szkół nie posiada pełnowymiarowych sal gimnastycznych. Istniejące 

boiska przyszkolne mają popękaną nawierzchnię, infrastruktura techniczna jest mocno 

wyeksploatowana.  

 

Radny Waldemar Chochowski podziękował Miejskiemu Zarządowi Szkolnych Klubów 

Sportowych za ciężką pracę prowadzoną z młodzieżą, która poprawia swoje zdrowie fizyczne  

i startuje w różnych konkurencjach w zawodach powiatowych, wojewódzkich i krajowych. 

 

Radny Stanisław Kopacz zapytał czy prawdą jest, że boisko do piłki plażowej zostanie 

zlikwidowane. Prosił również prezesa KKS "Czarni" o wybudowanie boiska do gry w piłkę 
koszykową. 
 

Radny Henryk Wiejak zapytał prezesa Klubu, kiedy Klub "Czarnych" znajdzie się w czwartej 

lidze lub trzeciej (pewnie ma ambitne plany). Podziękował Burmistrzowi Miasta i wszystkim 

osobom, które przyczyniły się do powstania placów zabaw w osiedlach i placów do uprawiania 

kultury fizycznej, w tym również placu w osiedlu Wiślana. Podziękował dyrektor Miejskiego 

Domu Kultury za organizowanie imprez kulturalnych.  

Radny popiera wniosek dyrektor Miejskiej Biblioteki o wykup lokalu na osiedlu Wiślana  

z przeznaczeniem na siedzibę biblioteki. Radny jest zdania, że sprawozdanie powinno zakończyć 
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się wnioskami z realizacją w bliższym i dalszym okresie czasu, ponieważ sprawozdanie bez 

wniosków jest bardzo ogólne.  

 

Radny Krzysztof Karbowski - zapytał czy Burmistrz Miasta przewiduje rozwiązanie problemów 

bazy lokalowej Miejskiego Domu Kultury i Miejskiej Biblioteki Publicznej i dlaczego  

w sprawozdaniu nie znalazła się informacja o sporcie osób niepełnosprawnych.  

 

Burmistrz Miasta powiedział, że przyjmuje uwagi odnośnie dokumentu, który jest ogólny. Jeśli 
chodzi o brak informacji o sporcie niepełnosprawnych, jest to przeoczenie, natomiast informacje  

o mających się odbywać imprezach są zamieszczane na stronach internetowych miasta. 

 Na zakończenie Burmistrz powiedział, że są problemy lokalowe, organizacyjne  

i finansowe, ale żyjemy w określonych warunkach z określonym budżetem. Jeśli chodzi o brak 

wniosków, to podana jest informacja o stanie faktycznym i nie było założenia, że zakończy się 
wnioskami. Natomiast w niedługim czasie będzie dostarczona analiza istniejącego stanu i będą 
wnioski nie tylko w dziedzinie kultury, ale w całym spektrum działalności miasta, a będzie to 

zaktualizowana strategia rozwoju miasta. Jeśli chodzi o rozwiązanie problemów lokalowych MDK, 

była na ten temat mowa w informacji, a mianowicie wystąpienie do MON w sprawie przekazania 

byłego kina Twierdza z myślą o docelowej siedzibie Miejskiego Domu Kultury. Jeśli chodzi  

o zmianę siedziby MBP, rozważane są różne warianty, między innymi wykup lokalu na osiedlu 

Wiślana, ale musimy być przygotowani na dość znaczny wydatek za ten lokal.  Burmistrz widzi 

także konieczność modernizacji bazy sportowej, stadionu przy ul. 15 PPWilków, budynku 

socjalnego, trybun, mniejszych boisk. Jest zdania, że lepsza jest piąta liga Klubu, jeśli grają w nim 

mieszkańcy naszego miasta i okolic, a nie jak było w przeszłości - czwarta liga Klubu,  

w której grali zawodnicy ściągani z innych miast.  

Kończąc Burmistrz powiedział, że debaty na różne tematy traktuje jako okazje do poznania 

problemów w każdej dziedzinie, ażeby lepiej podejmować decyzje przy konstruowaniu budżetu 

miasta. 

 

Radny Andrzej Banaś jest zdania, że w przyszłości przy przekazywaniu informacji z każdej 

dziedziny należy zadawać sobie pytanie, czy jesteśmy zadowoleni ze stanu, jaki został 

przedstawiony w informacji, czy chcielibyśmy czegoś innego lub czegoś więcej.  

 

Prezes Klubu KKS "Czarni" - Marek Gorczyca jest zdania, że na temat kultury i kultury 

fizycznej powinna odbyć się oddzielana sesja Rady Miasta, z której byłyby konkretne wnioski 

realizowane przez miasto. Jeśli chodzi natomiast o awans do czwartej ligi, każdy kto staje do 

rywalizacji, walczy o najwyższe cele a nim jest awans, czy się uda, miejmy nadzieję, że tak. Jeśli 
chodzi o likwidację boiska do gry w piłkę plażową, boisko nie zostanie zlikwidowane, tylko 

przeniesione w inne miejsce. Pan prezes podziękował za wsparcie miasta i poinformował, że Klub 

złożył wniosek o dofinansowanie unijne na kwotę 700 tys. zł. w ramach ekologii i turystyki,  

co pozwoli na zwiększenie jego działalności, między innymi wejście do szkół. Na zakończenie 

prezes prosił Radę o wsparcie działań klubu w dalszych pozyskiwaniach środków w związku  

z budową obiektów sportowych dla osób niepełnosprawnych. 

 

Wiceprzewodniczący Zarządu Osiedla Mierzwiączka - Ryszard Bąk również wnioskował  

o oddzielną sesję Rady tylko w temacie kultury fizycznej. 

 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury - Agata Osika-Kucharska powiedziała, że wszyscy radni 

doskonale znają warunki pracy i działalność Domu Kultury, ale nie ulega wątpliwości, że dom 

kultury bez sali widowiskowej jest ubogim domem kultury. Bardzo się cieszy, że władze miasta 

zauważają problem braku sali widowiskowej. Pani dyrektor powiedziała również, że działalność 
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Dęblińskiego Domu Kultury jest znana w województwie lubelskim, bo jak powiedziała, jeżeli 

uczestnicy Zespołów działających w Miejskim Domu Kultury stają do przeglądów w konkursach 

w województwie lubelskim, to nie ma takiego przeglądu, z którego by nie przyjechali z nagrodą 
lub wyróżnieniem. Na zakończenie podziękowała wszystkim, którzy bywają na imprezach 

organizowanych przez Miejski Dom Kultury, a tych, którzy nie bywają, serdecznie zaprosiła.  

 

Przystąpiono do głosowania przyjęcia informacji. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem informacji było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła informację o funkcjonowaniu kultury i kultury fizycznej w Dęblinie. 

 

Ad. pkt 11. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 

� sprawa niepalących się lamp - Burmistrz prosił, aby takie wnioski zgłaszać bezpośrednio do 

wydziału, a nie na sesji - sprawa będzie załatwiana od ręki. Jednocześnie wyjaśnił, że wdrażany 

jest (tam gdzie jest to możliwe) system oszczędnościowy oświetlenia i lampy będą włączać się 
od godz. 23

00
 do godz. 4

00
.  

� Dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

- brak oświetlenia na skrzyżowaniu ulic 1 Maja i Polnej - sprawa zainstalowania lampy na tym 

skrzyżowaniu, a także w innych miejscach zostanie sprawdzona i przeanalizowana; 

- sprawa wjazdów w ulicy Składowej - jeśli dana osoba buduje budynek na czystym terenie, 

powinien wystąpić do zarządcy drogi o uzgodnienie, a wjazd wykonać we własnym zakresie. 

Natomiast, jeżeli wjazd już istnieje, to przy remoncie czy modernizacji drogi odtworzenie  

należy do wykonawcy; 

- wymiana płyty na studzience telefonicznej w ulicy Ogrodowej - będzie wystąpienie do TPSA 

o wymianę płyty; 

- wymiana oświetlenia na ulicy Warszawskiej, Kockiej i Niepodległości - Burmistrz jest 

zdania, że złożyć wniosek jest sprawą prostą, ale radni przy tym powinni myśleć również  
o możliwościach budżetowych miasta.  Burmistrz nie tylko nie kwestionuje wniosku, ale 

chciałby wymiany linii energetycznych w całym mieście (jest Burmistrzem całego miasta). 

Problem jest w tym, że miasto nie posiada tak dużych środków, natomiast zakład 

energetyczny nie jest aż tak bardzo zainteresowany wymianą linii, ponieważ inwestycja taka 

nie przynosi dodatkowych odbiorców (spółka ma określone zadania i powinna przynosić 
dochód) i dlatego wymiana sieci odbywać się będzie sukcesywnie;  

- posprzątać miejsca pamięci narodowej na dzień 1 listopada - na ten temat była już podawana 

kilka razy informacja, że porządek był zrobiony na wszystkich cmentarzach i miejscach 

pamięci narodowej. Dodatkowo każde miejsce zostało przypisane poszczególnym 

placówkom oświatowymi, które mają za zadanie dbać o te miejsca.  

� Dla radnego Adama Cenkla:  

- zmiana oznakowania przy wiadukcie - wniosek jest bardzo zasadny i będzie wystąpienie do 

zarządcy drogi o ustawienie znaku zakazu zatrzymywania pojazdów samochodowych; 

- wycięcie suchych drzew - przy drogach gminnych suche drzewa zostały wycięte, natomiast 

po kilkakrotnych wystąpieniach do zarządów dróg o wycięcie suchych drzew efekt nie 

zawsze jest taki, jakiego byśmy oczekiwali. 

� Dla radnego Mieczysława Skibińskiego: 

- oświetlenie na ulicy Ścibiora - oświetlenie na ulicy Ścibiora i części ulicy Kowalskiego nie 

zostało przejęte od Wojskowej Agencji Mieszkaniowej (drogi nie przyjęte do tej pory przez 

Miasto); 
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- sprawa modernizacji mostka i skrzyżowania na ulicy Spacerowej - sprawa była omawiana 

przy uchwale w sprawie zmian do budżetu; 

- sprawa oczyszczenia rowu melioracyjnego przy Ogrodach Działkowych "Orlik" - były w tej 

sprawie uzgodnienia, zostało wysłane pismo do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji Sekcja 

w Rykach i miejmy nadzieję, że przyniesie to pozytywny efekt; 

- sprawa zapadliska na chodniku przy ulicy Rogowskiego - w tym miejscu jest problem awarii 

z przyłączem kanalizacyjnym. Wspólnota Mieszkaniowa zwróciła się do Miejskiego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej o usunięcie awarii i po jej usunięciu, chodnik będzie naprawiony. 

Natomiast na dzień dzisiejszy Zakład nie ma możliwości usunięcia tej awarii. W związku z 

tym trzeba być cierpliwym i troszkę poczekać.  
� Dla radnego Waldemara Chochowskiego: 

- sprawa usuwania śmieci na terenie miasta - ulice: Podchorążych, Składowa, cmentarz 

Balonna, teren przy dawnym kinie Irena, przy Placu Orląt oraz inne miejsca - takie dzikie 

wysypiska są likwidowane i miasto stara się to robić w miarę często, ale jak widać na razie  

jest to walka z wiatrakami; 

- dostęp do interenetu - to, co miało być zrobione w tym roku, zostało wykonane. Na dzień 

dzisiejszy możliwość dostępu do interenetu jest w rejonie stacji PKP. W przyszłości projekt 

będzie kontynuowany, jeśli miasto otrzyma pieniądze unijne z funduszy strukturalnych -  

a jest na to szansa pod warunkiem przeznaczenia na ten cel odpowiednich środków jako 

udział własny, to docelowo całe miasto zostanie pokryte siecią internetową. 
� Dla radnego Henryka Brożyny: 

- wykoszenie traw przy przedszkolu - będzie wystąpienie do Agencji Mienia Wojskowego  

o wykoszenie traw na tych terenach; 

- sprawa uszkodzonego słupa przy ulicy Spacerowej - słup został uszkodzony przez pojazd 

samochodowy i trwa ustalenie sprawcy. Po jego ustaleniu zostanie to naprawione; 

- śmieci przy kinie Irena - śmieci zostaną szybko uprzątnięte, ale będzie również wystąpienie 

do właścicieli posesji o utrzymanie porządku. 

�  Dla radnego Henryka Wiejaka: 

- usunięcie lipy - będzie w tej sprawie wystąpienie do zarządcy drogi; 

- zielsko za stacją trafo - zostało wydane zlecenie wykoszenia traw na terenie gminnym w tym 

obszarze; 

- napisy na pawilonie na osiedlu Wiślana 33 - niestety, takie napisy są nie tylko na tym 

pawilonie i miasto będzie musiało pokryć koszty ich zamalowania.  

� Dla radnego Waldemara Potyry: 

- sprawa rozjeżdżonego wjazdu na lotnisko od ulicy Kockiej - jeżdżą tam ciężkie samochody z 

dostawą materiału na remont pasa startowego i nie zawsze mogą się "złamać", ale faktem jest 

również, że uszkodzenia powinny być na bieżąco poprawiane. Będzie wystąpienie do 

zarządcy drogi o zwrócenie uwagi na jazdę tych samochodów; 

- odnośnie budowy marketu na działce przy ulicy Niepodległości - informacja była na 

poprzedniej sesji, że pozwolenie na budowę zostało wydane już dawno. Obecnie został 

pobrany dziennik budowy, więc proces inwestycyjny najprawdopodobniej zostanie 

rozpoczęty. 

� Dla radnego Andrzeja Banasia: 

- sprawa wniosków do budżetu składanych po terminie - wnioski składane po terminie nie 

będą uwzględniane. Niestety nie wszystkie wnioski złożone w terminie zostaną 
uwzględniane, bo na przykład na wnioski złożone przez zarząd osiedla Irena trzeba by było 

przeznaczyć cały budżet miasta łącznie ze szkołami i infrastrukturą. Ale nie jest też 
wykluczone, że wnioski złożone po terminie będą zbiegały się z wnioskami projektodawcy, 

czyli burmistrza i jako takie, będą uwzględnione w projekcie budżetu. 

� Dla przewodniczącego Rady - Ryszarda Karpińskiego:  



 

_______________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XVII z sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 23 października 2007 r. 

 

20 

- przejście dla pieszych na ulicy 1 Maja - wniosek zostanie przekazany z prośbą o realizację do 

Zarządu Dróg Powiatowych i należy czekać na jego realizację; 
- wywożenie nadmiaru ziemi za cmentarz Balonna - na dzień dzisiejszy została podjęta 

decyzja o wywożeniu nadmiaru ziemi z inwestycji w inne miejsce. 

� Dla radnego Krzysztofa Karbowskiego:  

- zjazd w prawo z wiaduktu tylko dla mieszkańców - inwestycja budowy wiaduktu nie była 

gminna, gmina nie jest też zarządcą tych dróg. Mieszkańcy wystąpili ze skargą na 

uciążliwości do Wojewody Lubelskiego, który przesłał skargę do naszego Urzędu, po czym 

została przesłana do Generalnej Dyrekcji Dróg i Administracji, tak więc sprawa znajduje się 
w instytucjach odpowiedzialnych za organizację ruchu na tym odcinku. 

� Dla przewodniczącego Zarządu Osiedla Michalinów - Sławomira Świątkowskiego: 

- sprawa wycięcia drzew przy budynku drużyn konduktorskich - pismo w tej sprawie zostało 

już wysłane do właściciela terenu, ale zostanie ponowione; 

- brak lampy na rogu ulic Żeromskiego i Kościuszki - zostanie sprawdzone jaka jest przyczyna 

braku oświetlenia skrzyżowania; 

- postawienie znaku ograniczenia nośności na ulicy Reymonta - zostanie sprawdzone, jaki jest 

zapis w projekcie organizacji ruchu odnośnie nośności na tej ulicy. 

� Dla przewodniczącej zarządu osiedla 15 PPWilków - Doroty Krypskiej: 

- sprawa lokalu dla zarządu osiedla - problem lokalowy zarządów osiedlowych jest 

praktycznie na każdym osiedlu. Na dzień dzisiejszy Burmistrz nie chciałby nic deklarować. 
 

Przewodniczący Rady zapytał czy udzielone odpowiedzi są satysfakcjonujące dla 

wnioskodawców. Ponieważ nie było żadnych uwag, przystąpiono do następnego punktu 

porządku. 

 

Ad. pkt 12. 
Zatwierdzenie protokółu z XVI sesji Rady Miasta. 
 

Ponieważ nie wpłynęły do protokółu żadne uwagi ani wnioski, przystąpiono do głosowania 

zatwierdzenia protokółu z XVI sesji Rady Miasta.  

 

W głosowaniu brało 14 radnych. „Za” przyjęciem protokółu z XVI sesji było 12 radnych, przy 2 

wstrzymujących się.  
Rada Miasta przyjęła protokół z XVI sesji. 

 

Ad. pkt 13. 
Zamknięcie sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady XVII sesji Rady Miasta. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Protokółowała: 

 

Regina Rodzik  


